
NSBF- protokoll Nr 4/2022 fört vid styrelsemöte 220815 kl. 18.30 – 20.05

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Majlis Israelsson NOR, Britta 
Westergaard LUL, Tomas Lundbäck KLX samt Gun-Britt Jansson SKL.

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning godkändes.

3. Val av justerare jämte ordförande

Britta Westergaard valdes att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Godkändes och läggs till handlingarna.

5. Ekonomi

Den är god för närvarande. Vi har nyligen fått ett återstartsbidrag från SBF på 32 500 
kr. Det är inte gjort ett bokslut på DM ännu, den är klar till nästa möte.

6. Justering av tävlingsbestämmelserna

Beslut: DM: Skyttekvalet får DM status. Vi tar bort duellskyttet. Vi sänker kravet på 
antal lag per klass från 8 till 6. 

Vid regionala tävlingar ska det alltid vara ett slutspel. 

Det ska framgå vilken spelform som gäller i tävlingsinbjudan.

Anders gör ett förslag och skickar ut till övriga i styrelsen innan det går ut till alla 
föreningar i distriktet.



7. SBF:s höstkonferens

Vi har rätt att skicka 4 deltagare till konferensen i Stockholm 24–25 september. Sista 
anmälningsdag är den 21/8. Alla i styrelsen ska kolla vilka som kan vara tillgängliga 
innan fredag.

8. NSBF:s föreningsträff 12–13 november i Umeå

Vi diskuterade vilka punkter som ska tas upp. En önskan är att förbundsordförande 
kommer på besök. Inbjudan bör gå ut i början av oktober.

9. Damläger 5–6 november

Vi har varit i kontakt med förbundet samt RF-SISU för att se vilka ekonomiska stöd vi 
kan få. Vi hoppas att vi kan ha svar på våra frågor till nästa möte.

10. DM – 2023

Beslut: Kalix Bouleklubb blir arrangörer av DM 2023.

Ole tog upp att det verkar finnas lite hotellrum att boka. Tomas ska kolla upp det 
mera. Kalix har varit i kontakt med SUN samt Fredrik Dahlén om hjälp i sekretariatet.

11. Utbildningar

Eftersom Håkan inte var närvarande så vet vi inte vilka planer han har. Behovet av 
domarutbildning finns. Just nu har SISU tränarutbildning i sin höstplanering.

12. Domarfrågor

Tomas konstaterar att han är den yngste domaren i distriktet. Vi måste bli fler domare
och gärna kvinnliga. Det är alltid svårt att få domare till DM och seriespel.



13. Ungdomsfrågor

Britta berättar att förbundets ungdomskommitté vill att Fanny Lundbäck KLX ska 
komma med i gruppen. Distriktet har fått 4 set med mjuka bouleklot som är nästan 
lika tunga som ”riktiga” klot. Dessa finns att låna för våra föreningar i distriktet. Britta 
och Gun-Britt gör ett utskick till alla föreningar. Britta har talat med förbundet om att 
anordna en konferens för de som ska hålla på med skolboule.

14. Nästa möte

Blir den 19 september kl. 18.30.

15. Övriga frågor

Britta frågade om någon ersättning utgår till arrangerande förening vid seriespel. Det 
gör det inte eftersom den sker utomhus blev svaret.

16. Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet                                 Justeras                             Justeras

Gun-Britt Jansson                             Ole Jansson                     Britta Westergaard


